
SCHRIFTELIJKE VRAGEN
van de fractie: SP Veenendaal

BETREFT: Staat van onderhoud skatebaan

Veenendaal, 27 februari 2018

GEACHT  COLLEGE,

Als  lid van de Veense Jongerenraad heb ik mij, enkele jaren geleden, ingezet voor de 
realisatie van de skatebaan. Ik kan mij de opening ervan nog goed herinneren.

Dat is inmiddels al een tijdje terug, en anno nu heeft de skatebaan te kampen met 
achterstallig onderhoud. De betonnen ondergrond heeft scheuren, en dat kan gevaarlijke 
situaties opleveren. Volgens een aantal skaters is de gemeente niet bereid om geld te steken
in het onderhoud, maar als eigenaar van de skatebaan heeft de gemeente natuurlijk wel een 
onderhoudsplicht.

Dit brengt mij tot het stellen van de volgende vragen:

1. Is het college zich bewust van de staat van de skatebaan?
2. Deelt het college de mening van de SP, dat de skatebaan heel en veilig dient te zijn?
3. Is het college bereid om het onderhoud van de skatebaan snel op te pakken, en zo ja, 

wanneer?

Ik vertrouw op een spoedige, gemotiveerde beantwoording van deze vragen.

Met vriendelijke groet,

Jan Breur


